

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT5979971

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
G-MATE AG	04/10/2019
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	RACKHAM GMBH
Street Address:	NEUER WALL 13
Internal Address:	ALSTERAKADEN 11
City:	HAMBURG
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	20354
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Patent Number:	8857649
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(352)372-5800
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	3523758100
Email:	jsp@slepatents.com
Correspondent Name:	JAMES S. PARKER
Address Line 1:	SALIWANCIK, LLOYD & EISENSCHENK
Address Line 2:	P.O. BOX 142950
Address Line 4:	GAINESVILLE, FLORIDA 32614-2950
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	MVP.12680293
NAME OF SUBMITTER:	JAMES S. PARKER
SIGNATURE:	/JAMES S. PARKER/
DATE SIGNED:	02/25/2020
Total Attachments: 2	
source=Assignment#page1.tif	
source=Assignment#page2.tif	

Preamble

Over the property of G-Mate AG insolvency proceedings have been opened by the District Court of Lubeck in March 2017 under the number 53a IN 208/2016. The insolvency board at the District Court Lubeck has appointed Mr. Attorney-at-Law Karsten Tötter, Gertrudenstraße 3, 20095 Hamburg to liquidator in this case.

Referring to the acquisition and clearing offer dated 13/21 January 2017 between the liquidator of the G-Mate AG, Mr. Karsten Tötter, and the Rackham GmbH, Alsterarkaden 11, 20354 Hamburg, the following additional patent assignment contract is concluded between

Attorney-at-Law Karsten Tötter in his function as liquidator over the property of G-Mate AG, Rapsacker 2, Lubeck
– hereinafter called seller –

and

Rackham GmbH, Neuer Wall 13 / Alsterarkaden 11, 20354 Hamburg
Represented by the managing director Björn Meschkat
– hereinafter called buyer –:

§ 1 Subject matter of contract

Subject matter of the contract is the US patent “Lid for mixing cups of paint guns” with the number US 8,857,649 B2. The seller is owner of the patent.

§ 2 Assignment

The seller herewith assigns the patent mentioned in § 1 with all rights and duties to the buyer.

At the day of signing this contract, the above mentioned rights become exclusive property of the buyer. At the same time the buyer is obliged to bear the costs of the transfer and further maintenance / recovery of the patent.

§ 3 Registration

The seller is obliged to transfer the patent immediately and on demand to hand over to the buyer all documents required for registering the patent right transfer with the US Patent Office.

Supplementary the clauses of the acquisition and clearing offer dated 13/21 January 2017 shall apply.

Hamburg, this 10 April 2019

/Karsten Tötter/

Karsten Tötter – Liquidator

/Meschkat/

Rackham GmbH

Vorbemerkung

Über das Vermögen der G-Mate AG ist im März 2017 unter der Nummer 53a IN 208/2016 beim Amtsgericht Lübeck das Insolvenzverfahren eröffnet worden, zu dessen Insolvenzverwalter Herr Rechtsanwalt Karsten Tötter, Gertrudenstraße 3, 20095 Hamburg vom Insolvenzgericht des Amtsgericht Lübeck bestellt worden ist.

Bezugnehmend auf das Übernahme- und Ablöseangebot vom 13. /21. Januar 2017 zwischen dem Insolvenzverwalter der G-Mate AG, Herrn Karsten Tötter, und der Rackham GmbH, Alsterarkaden 11, 20354 Hamburg wird zusätzlich folgender Patentübertragungsvertrag zwischen

Rechtsanwalt Karsten Tötter in seiner Eigenschaft als Insolvenzverwalter über das Vermögen der G-Mate AG, Rapsacker 2, Lübeck.

- nachstehend Veräußerin genannt -

und

Rackham GmbH, Neuer Wall 13 / Alsterarkaden 11, 20354 Hamburg
vertreten durch den Geschäftsführer Björn Meschkat

- nachstehend Käuferin genannt -

abgeschlossen:

§ 1 Vertragsgegenstand

Gegenstand des Vertrags ist das US-amerikanische Patent „Lid for mixing cups of paint guns“ mit der Nummer US8857649B2. Die Veräußerin ist Inhaber des Patents.

§ 2 Übertragung

Die Veräußerin überträgt hiermit an die Käuferin das in § 1 genannte Patent mit allen Rechten und Pflichten.

Am Tage der Unterzeichnung dieses Vertrages werden die o. g. Rechte ausschließliches Eigentum der Käuferin. Gleichzeitig verpflichtet sich die Käuferin, die gesamten Kosten der Übertragung, der weiteren Patentaufrechterhaltung bzw. der Wiedererlangung zu übernehmen.

§ 3 Umschreibung

Die Veräußerin verpflichtet sich das Patent sofort zu übertragen und verpflichtet sich, sofern benötigt, alle für die Schutzrechte des US-amerikanischen Patentamtes benötigten Unterlagen, auf Verlangen der Käuferin zu übergeben.

Ansonsten gelten die Vereinbarungen des Übernahme- und Ablöseangebot vom 13. /21. Januar 2017.

Hamburg, den

10.11.2019


Karsten Tötter – Insolvenzverwalter –


Rackham GmbH

PATENT